
Berekfürdő Községi Önkormányzat
5309 Berekfürdő, Berek tér 15.

Berekfürdő Községi Önkormányzat
Képviselő-testületének

2011. november hó 28. napján 
tartott testületi ülésének

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E

Készült: 2011. november 28-án Oldalszám: 1/19



J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat  Képviselő-testületnek 2011. november hó 28. napján 
16.00 órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Gál József ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Székely László iskolaigazgató

Puskás Mariann mb. igazgató, Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és 
Könyvtár

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző, Polgármesteri Hivatal
Harmati Péter gazdasági vezető, Berek-Víz Kft.
1 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes számban megjelent, a 7 főből 4 képviselő van 
jelen. Buczkó Zoltánné, Czinegéné Bődi Szilvia és Dr. Kenyeres Imre képviselő még nem érkezett  
meg az ülésre. Az ülést megnyitja.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a jegyzőkönyv hitelesítésére Czinege Béla alpolgármestert és Hosszu 
András képviselőt javasolja megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 4 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

203/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  Czinege  Béla  alpolgármestert  és  Hosszu  András  képviselőt 
választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Czinege Béla alpolgármester
2) Hosszu András képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóval kiküldésre került. (A  
meghívó a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Megkérdezi, hogy van-e valakinek módosító javaslata?
Módosító javaslat nem érkezett, ezért szavazásra bocsátja a napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi javaslatot 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

204/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2012. évi költségvetési koncepciójára.  

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 
5. Beszámoló  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2011.  évi  költségvetésének  III. 

negyedéves teljesítéséről.  
Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester

6. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. üzleti tervének koncepciójára. 
Előterjesztő: Gál József ügyvezető 

7. Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.  
Előadó: Gál József ügyvezető igazgató 

8. Előterjesztés 2012. évi adómértékekre.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

9. Beszámoló a 2011. évi adóbevételek alakulásáról, az ellenőrzések hatékonyságáról.  
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

10. Előterjesztés az önkormányzati tulajdonú lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre  vonatkozó  egyes  szabályokról  szóló  16/2006.(VIII.09.)  sz. 
Önkormányzati rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

11. Előterjesztés a köztemető fenntartásáról, temető és temetkezés rendjéről szóló rendelet 
elfogadására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

12. Előterjesztés a helyi jelentőségű védett természeti területek védettségének fenntartásáról 
szóló 3/2008.(I.22.) sz. Önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről.   
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

13. Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatának módosítására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

14. Előterjesztés a Start közmunkaprogramban való részvételre. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

15. Előterjesztés orvosi ügyelet ellátására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

16. Előterjesztés többszörös véradók megajándékozására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

17. Előterjesztés útpályázat benyújtására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

18. Előterjesztés Arany János tehetséggondozó programban való részvételre. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

19. Előterjesztés Bursa Hungarica ösztöndíjpályázatok elbírálására.  
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Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
20. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. ügyvezetői feladatainak ellátására. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
21. Előterjesztés Vasutas Önkéntes Kölcsönös Egészségpénztárba történő befizetésére.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
22. Előterjesztés kedvezményes telekvásárlásra. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
23. Előterjesztés a szociális szolgáltatási és gyermekjóléti irodák felújítására. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
24. Előterjesztés festmények karácsonyi vásárára. 

Előterjesztő: Czinege Béla alpolgármester
25. Előterjesztés mikuláscsomag kiválasztására. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
26. Előterjesztés a Művelődési ház téli nyitva tartására. 

Előterjesztő: Puskás Mariann mb. intézményvezető
27. Előterjesztés költségtérítés megállapítására. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
28. Aktualitások. 

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

N a p i r e n d i      p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkéri a képviselőket, hogy mondják el interpellációikat, kérdéseiket.

Hosszu András képviselő megköszöni a Búzavirág és Orgona u. között lévő átfolyó cseréjét, nagyobb 
eső  után  látható  lesz  a  haszna.  Megköszöni  a  Polgármesteri  Hivatal  munkáját,  hogy  ilyen  jól 
előkészítik mindig az üléseket.
Megkérdezi, hogy Co-op előtti járdával kapcsolatosan történt-e már valamilyen intézkedés?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy készítettek egy költségszámítást,  mely szerint kb.  
76500 Ft a járda elkészítésének anyagköltség, és kb. ennyibe kerül a munkadíj is. Elkészült a levél is,  
melyben megkeresik a Co-op-ot a járda elkészítéséhez az anyagköltséget vállalják, az önkormányzat  
pedig elvégzi a munkát.
 
Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy lesz-e Önkormányzati tájékoztató?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Igen.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További  kérdés,  észrevétel  nem  hangzott  el,  ezért  megkéri  a  jelenlévő  intézményvezetőket, 
érdeklődőket, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy holnap szeretne a Polgármester úrral találkozni Hayde 
Tibor, a tervezéssel kapcsolatosan, elkészült az elsődleges koncepcióval. 
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Székely László  iskolaigazgató  elmondja,  hogy az  önkormányzatnak  van  egy szerződése  a  Laurus 
Alapfokú  Művészetoktatási  Intézménnyel.  1  millió  Ft-tal  támogatja  az  önkormányzat  a  gyerekek 
zene-, illetve táncoktatását. Időarányosan kérik a támogatás átutalását, és kérik a szerződés aláírását.
Kérte a Tiszafüredi Volántól,  hogy a délutáni busz, amelyik  Kunmadarasra viszi a gyerekeket,  az  
iskola  előtt  álljon  meg  és  vegye  fel  a  gyerekeket.  Sajnos  néhány  gyerek  rendetlenkedik  a 
buszmegállóban, ezért fordultak ezzel a kéréssel a Volánhoz.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  határozat  van  a  Művészetoktatási  Intézmény 
támogatásáról.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.    

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy november 3-án volt a legutóbbi testületi ülés. Ismerteti  
az azóta eltelt fontosabb eseményeket.
November 7-én volt Csíkos Sándornak a 40 éves jubileuma a Csokonai Színházban. Csíkos Sándor 
megemlékezett a 40 év történéseiről, a kunkapitány választásról.

Megérkezett az ülésre Czinegéné Bődi Szilvia képviselő.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy november  8-án  volt  Kunszálláson a  Faluszövetség 
országjáró polgármesteri találkozóján. A falusi polgármesterek elmondták elképzeléseiket, aggályaikat  
a készülő törvénnyel kapcsolatosan. Berekfürdő honlapján is megtalálható a Faluszövetség kiáltványa,  
még nem késő címmel. December 6-7-én lesz Berekfürdőn a Faluszövetség közgyűlése a Megbékélés 
Házában. 

Megérkezett az ülésre Dr. Kenyeres Imre képviselő.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az önkormányzati  törvényjavaslathoz több mint 650 
módosító javaslat érkezett.
November 18-án volt a falugyűlés a szokásos érdeklődéssel. Aktuálisan nagy probléma nem vetődött 
fel, leszámítva a törvénymódosítások gondját.
November  21-én  rendkívüli  testületi  ülésen  az  ivóvíz-minőségjavítással  kapcsolatosan.  A pályázat  
benyújtásához megküldték a különböző anyagokat.
A fürdődolgozókkal volt egy egyeztetés, megpróbálták értékelni az elmúlt időszakot, elmondták az 
elvárásokat.
A  kistérségnek  volt  gyűlése.  A  Strabag  megtámadta  a  közbeszerzési  eljárást.  A  döntőbizottság  
megtiltotta a szerződéskötést a hulladéklerakó rekultivációjára.
Kehidakustányon volt egy egyeztetés a fürdőket illetően. A fő kérdés a magyar fürdők államosítása  
volt. 
November  25-én  volt  a  Polgárőrségnek  egy  közgyűlése.  A  jelenlegi  vezető  lemondott,  és  Varga 
Sándort választották meg elnökként.
November 26-án volt az Adventi gyertyagyújtás. 
Ma a Munkaügyi Központban volt a közmunkaprogrammal kapcsolatosan egyeztetés. Kifogást nem 
emeltek.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az Adventi gyertyagyújtáson sokan részt vettek. Ez a 
rendezvény még nincs kiforrva, ettől függetlenül elég jól sikerült. Személy szerint nem tetszett neki,  
hogy ismét sor állt a kóstoló osztásakor, pedig ez a program egy lelki felemelkedést jelentett volna.
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Galaczi Antalné elmondja,  hogy szeretne ehhez a rendezvényre pályázatot benyújtani,  és általában  
olyan  programokat  támogatnak,  amelyek  ételkóstolással  is  járnak.  Sok  felajánlást  kaptak,  melyet  
mindenkinek  megköszön.  Ez  egy  közösségformáló  összejövetel  volt.  Azt  kívánja,  hogy  ez  az 
összetartozás jellemezze a továbbiakban a falut, ami itt mutatkozott.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy alapjában egy jó hangulatú rendezvény volt,  elérte a 
célját.  Voltak  apró  hibák,  de  mindig  is  lesznek.  Nem  baj,  hogy  az  önkormányzat  kimaradt  a  
szervezésből, hiszen ez egy civil kezdeményezés volt. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy a  beszámoló  kiküldésre  került.  (A  beszámoló  a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Elmondja, hogy elkészült az Idegenforgalmi Alapítvány alapító okiratának módosítása és egységes  
szerkezete is. Minden tag aláírta a feladatvállalási megállapodás. Mivel az alapító okirat módosításáról 
szóló határozat még májusban került meghozatalra, viszont a bejegyzés elhúzódott, ezért az ügyvéd úr,  
hogy a képviselő-testület erősítse meg a Berekfürdő Község Települési és Idegenforgalom Fejlesztési 
Alapítvány alapító okiratának módosításáról szóló 92/2011.(V.23.) Önkormányzati határozatát.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki a 92/2011.(V.23.) Önkormányzati határozat 
megerősítésével egyetért?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  határozat  megerősítésével  6  igen,  ellen  és  tartózkodó 
szavazat nélkül egyetértett, erről a következő határozatot hozta:

205/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
Berekfürdő  Község  Települési  és  Idegenforgalom  Fejlesztési  Alapítvány  alapító  okiratának 
módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Berekfürdő Község Települési és 
Idegenforgalom Fejlesztési Alapítvány alapító okiratának módosításáról szóló 92/2011.
(V.23.) sz. Önkorm. határozatát megerősíti.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Berekfürdő Község Települési és 
Idegenforgalom Fejlesztési Alapítvány alapító okiratát az alábbiak szerint módosítja:

Berekfürdő  Község  Települési  és  Idegenforgalom  Fejlesztési  Alapítvány 
Kuratóriumának

Elnöke: Lászlóné Szabó Ildikó
Tagjai: Geréné Papp Ilona

Papp Imréné
Sinka István László
Hosszu Lajosné

Póttagok: Balajti József
Dúzsné Lajtos Krisztina
Cseke Réka

Kezelő szerv ellenőrzésére jogosult szerv tagjai:
Nádudvari Judit
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Tóth Lászlóné
Körmendiné Baksán Mária

A tagok mandátuma 2014. december 31-én lejár.

Erről értesülnek:
1) Kuratórium megválasztott tagjai
2) Kezelő szerv ellenőrzésére jogosult szerv tagjai
3) Kuratórium előző tagjai
4) Kezelő szerv ellenőrzésére jogosult szerv előző tagjai
5) Dr. Hajdu Lajos polgármester
6) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a Berek-Víz Kft. kéri, hogy a fürdőbérletek áráról  
szóló 186/2011.(XI.03.) Önkorm. határozatot a képviselő-testület egészítse ki a települések nevével.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi,  hogy ki az, aki a 186/2011.(XI.03.) Önkorm. határozat  
kiegészítésével egyetért?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozat kiegészítésével 6 igen, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül egyetértett, melyről a következő határozatot hozta:

206/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a fürdőbérletek áráról szóló 186/2011.(XI.03.) Önkorm. határozat kiegészítéséről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  fürdőbérletek  áráról  szóló 
186/2011.(XI.03.) Önkorm. határozatot az alábbiak szerint egészíti ki:

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft-nek a 2012. évi  
éves fürdőbérletek árát az alábbiak szerint javasolja megállapítani:

- felnőtt bérlet 47.000 Ft
- gyermek, diák, nyugdíjas, súlyosan mozgáskorlátozott bérlet 35.000 Ft
- állandó lakosok bérlete 18.000 Ft
- 30 km-es körzetben élők bérlete: Karcag, Bucsa, Kunhegyes, Tiszaszentimre, Nagyiván, 
Kunmadaras,  Tiszaigar,  Tomajmonostora,  Tiszafüred,  Újszentgyörgy,  Kenderes, 
Kisújszállás, Tiszaörs állandó lakosai részére 35.000 Ft

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Potornainé Szűcs Katalin  jegyző  elmondja,  hogy Buczkó Zoltánné képviselő asszony említette  az  
előző testületi ülésen a vörös iszap katasztrófa áldozatainak felajánlásáról szóló határozatot

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a rászorulók nem vették igénybe az egy évvel ezelőtt  
tett felajánlást, ezért javasolja a határozat visszavonását.
Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

207/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a  vörös  iszap  katasztrófa  áldozatainak  történő  felajánlásról  szóló  288/2010.(X.12.)  Önkorm. 
határozat visszavonásáról.
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Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  vörös  iszap  katasztrófa 
áldozatainak  történő  felajánlásról  szóló  288/2010.(X.12.)  Önkorm.  határozatát 
visszavonja,  mivel  a  rászorulók  nem  kérték  a  támogatást,  a  problémájuk  állami 
segítséggel megoldódott.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a nyár elején 22 db telek értékesítéséről határozott. A 
vevő többszöri felhívásra, nem jelentkezett az adás-vételi szerződés megkötése miatt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester tekintettel arra, hogy a jogügylet nem jött létre, javasolja a határozat  
visszavonását.
Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

208/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a telkek értékesítéséről szóló 120/2011.(VI.27.) Önkorm. határozat visszavonásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  telkek  értékesítéséről  szóló 
120/2011.(VI.27.) Önkorm. határozatát visszavonja, mivel az adás-vételi jogügylet nem 
jött létre.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Vevő
4) Polgármesteri Hivatal

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja,  hogy a 185/2011.(XI.03.)  Önkorm.  határozat alapján a 
tervezési  szerződés  megkötésre  került  a  fedett  fürdő  felújítására  a  Berek-Víz  Kft.  és  az  NRZST 
Építészműhely között.
A 180-181/2011.(XI.03.)  Önkorm.  határozatnak  megfelelően  a  Polgármesteri  Hivatal  és  a  Veress 
Zoltán Általános Iskola alapító okiratának módosítása elkészült,  a törzskönyvi kivonatot a Magyar 
Államkincstártól megkaptuk. 
A 172/2011.(X.10.) Önkorm. határozat hőszükséglet biztosítására vonatkozó szerződéskötésről szól. A 
szerződés aláírásra került. Az elszámolások folyamatban vannak. 
A 170/2011.(X.10.)  Önkorm.  határozat  alapján a „Berekfürdőért”  kitüntetés  Zbigniew Biernat-nak 
Zator polgármesterének átadásra került. 
Kiegészítésként  elmondja,  hogy  a  Nemzeti  Adó  és  Vámhivatal  ellenőrzést  végzett  Berekfürdő 
Polgármesteri  Hivatalánál a 2010—2011. évi egyes okmányok kiadására irányuló eljárási illetékek 
kapcsán. Az alábbi megállapítást tették:
- A pénzben lerótt  illetékek esetén az illetékek befizetéséről szóló bizonylatok az alapiratok mellé  
csatolva  lettek.  Az  illetékbefizetések  összegei  a  törvényben  foglaltaknak  megfelelően  kerültek 
megfizetésre. 
- Bélyegben lerótt illetékek esetében néhány esetben a bélyegek érvénytelenítésénél a dátum, illetve a  
körbélyegző elmaradt. 
Vizsgált ügyiratok száma 92. Helyes összegű lerovások száma 92. Helytelen: 0 
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Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele a beszámolóval  
kapcsolatosan?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

209/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

4. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2012. évi költségvetési   
koncepciójára.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került, a Döntés előkészítő 
bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolta.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
Megkérdezi, hogy van-e valakinek kiegészítése, észrevétele?

Kocsis  Veronika  gazdasági  ügyintéző  elmondja,  hogy a  sorok között  elírás  történt,  ez  kijavításra 
került, de a fősorokat a javítás nem érinti. Az átlagos állományi létszámot jelölte meg a koncepcióban, 
a létszámkeret miatt, így a 33 fő 37 főre módosul, hiszen minden egyes álláshelyet figyelembe kell 
venni. A módosítás a személyi juttatásokat nem érinti.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  hozzáfűzi,  hogy a  költségvetési  koncepció  úgy készült  el,  hogy a 
költségvetési törvény még nem került elfogadásra. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő időközben elhagyta a helyiséget.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  egyetért  a  költségvetési  koncepció 
elfogadásával?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  költségvetési  koncepció  elfogadásával  5  igen,  ellen  és 
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

210/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a 2012. évi költségvetési koncepció elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 1992. 
évi XXXVIII. törvény 70. §-a és az államháztartás működési rendjéről szóló 292/2009.
(XII.19.) Korm. rendelet 35. §-a alapján a Berekfürdő Községi Önkormányzat 2012. évi 
költségvetési koncepciót elfogadja. 
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

5. Napirendi  pont:  Beszámoló  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2011.  évi   
költségvetésének III. negyedéves teljesítéséről.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  Önkormányzat  2011.  évi  költségvetésének  III.  
negyedévi  teljesítéséről  a  beszámoló  kiküldésre  került.  (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv mellékletét  
képezi.)

Kocsis  Veronika gazdasági  ügyintéző  elmondja,  hogy a  beszámolót  a  Döntés  előkészítő  bizottság  
megtárgyalta és elfogadásra javasolta.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

211/2011.(XI.28.) sz. Önkorm. határozat 
Berekfürdő Községi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének III. negyedéves teljesítéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 1992. 
évi XXXVIII. törvény 79. § (1) bekezdése alapján, a Berekfürdő Községi Önkormányzat 
2011. évi költségvetésének III. negyedéves teljesítéséről, a gazdálkodás helyzetéről szóló 
beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Berek-Víz Kft. üzleti tervének koncepciójára.   

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Átadja a szót Gál József ügyvezető igazgatónak.

Gál  József  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy  a  Felügyelő  Bizottság  az  előterjesztést  alaposan  
átbeszélte, a Döntés előkészítő bizottság is jóváhagyta. A szöveges részből kitűnik, hogy a Kft-nél is  
sok  bizonytalansági,  a  gazdálkodást  befolyásoló  tényező  van,  ugyanúgy,  mint  az  önkormányzati 
koncepcióban. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Készült: 2011. november 28-án Oldalszám: 10/19



Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a bizottsági ülésen beszéltek a 70.000 Ft befejezetlen 
beruházás leírásáról.  Sikerült-e utána nézni annak, hogy ha az önkormányzat  ad át vagyont,  akkor 
nullássá tehető-e az eredmény?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy már beszéltek erről, de mindenképpen szükséges a  
könyvvizsgáló  véleménye.  A  következő  testületi  ülésre  megpróbálnak  ezzel  kapcsolatosan  egy 
előterjesztést előkészíteni. 

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy nincs értelme foglalkozni vele, mert az eredményen 
már nem fog változtatni.

Visszaérkezett az ülésre Dr. Kenyeres Imre képviselő.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a Berek-Víz Kft. 2012. évi üzleti  
terv-koncepcióját?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  Berek-Víz Kft.  2012.  évi  üzleti  terv-koncepcióját  6  igen  
szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

212/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. 2012. évi üzleti terv-koncepciójáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berek-Víz  Kft.  üzleti  terv-
koncepcióját elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

7. Napirendi pont: Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.    

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  beszámoló  kiküldésre  került.  (Az  előterjesztés  a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Átadja a szót Gál József ügyvezető igazgatónak.

Gál  József  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy a  beszámolót  a  Felügyelő  Bizottság  és  a  Döntés  
előkészítő bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolta.

Harmati  Péter  gazdasági  vezető  elmondja,  hogy a  jövő  évi  fürdőbérleteket  elkezdték  vásárolni  a  
vendégek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki a Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolóját elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolóját 6 igen szavazattal,  
ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

213/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. 2011. évi 1-10. havi pénzügyi beszámolójáról.
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Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. 2011. évi 1-10. 
havi pénzügyi beszámolóját elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft. 
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester ennek a napirendi pontnak a keretében terjeszti elő a Berek-Víz Kft.  
2012. évi víz- és csatornadíjakra vonatkozó javaslatát.  Az előterjesztés kiküldésre került,  melyet  a  
meghívó kiküldése után kapott  meg az önkormányzat.  (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv mellékeltét  
képezi.) Átadja a szót Gál József ügyvezető igazgatónak.

Gál  József  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy  a  víz-  és  csatornadíjakat  az  infláció  mértékével 
javasolják emelni, 202 Ft-ról 210 Ft-ra, illetve még 25 %-ról 27 %-ra emelkedik az áfa. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy kb. 4 %-os az emelés. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Ki az, aki egyetért a víz- és csatornadíj emelésével?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  víz-  és  csatornadíj  emelését  6  igen  szavazattal,  ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta.

24/2011.(XI.29.) Önkorm. rendelet 
az  önkormányzati  tulajdonú  vízközműből  szolgáltatott  ivóvíz,  továbbá  a  biztosított 
szennyvízelvezetés,  tisztítás  és  kezelés  díjainak  megállapításáról  szóló  25/1995.(XII.18.) 
önkormányzati rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Megérkezett az ülésre Buczkó Zoltánné képviselő.

8. Napirendi pont: Előterjesztés 2012. évi adómértékekre.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy az  adómértékek  emelésére  vonatkozó  előterjesztés 
kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  Döntés  előkészítő  bizottság  az  előterjesztést  
megtárgyalta. Polgármester úrnak az volt a javaslata, hogy a kommunális adó kedvezményét töröljék 
el,  mivel  a  hulladékgazdálkodás  is  állami  kézbe  fog  kerülni,  ezért  nagymértékű  áremelésre  lehet 
számítani. A hivatal ezzel kapcsolatosan egyetlen cikket talált, amely szerint a hulladékgazdálkodást  
2013-tól veszi át az állam. Felolvassa a cikket. (A cikk a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy arról volt szó, hogy a hulladék lerakás díja fog nagyon  
megemelkedni  2012-től  és ezért  vetődött  fel,  hogy a  kedvezményt  töröljék el.  A kedvezményt  év 
közben is vissza lehet adni a lakosoknak. 5.400.000 Ft folyik be a kommunális adóból, és ennél most  
is többet fizet az önkormányzat a vállalkozónak.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az üdülőknél az építményadóból a szemétszállításba át  
kellene  csoportosítani,  hiszen  ők  is  termelnek  hulladékot,  és  akkor  már  fedezni  fogja  a 
hulladéklerakást.
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Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző:  De  a  kommunális  adó  nem  csak  a  hulladéklerakást,  hanem  a 
közvilágítást, a köztisztaságot is fedezi. A közintézmények külön fizetnek.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy nem lehet  mérni,  hogy ki,  mennyi  szemetet  termel. 
Ebben előbb-utóbb rendet kell tenni. Nem hiába találták ki máshol azt, hogy csak szabvány zsákba 
lehet a szemetet kitenni, és a zsák árába már be volt építve a szemétszállítás és elhelyezés díja.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  ezt  már  próbálták  bevezetni  a  zöldhulladék 
szállításnál.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester:  Bevezethetik  a  szemét  mérését,  de  azzal  járhat,  hogy  illegális 
szemétlerakás  lesz.  Nem  vezették  be  a  szemétszállítási  díjat,  mert  magas  lenne  az  ára,  és 
behajthatatlan. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az üdülőknél is keletezik szemét, ezért csoportosítsanak 
át az építményadóból is a szemétszállításra.

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy ha 2012-ben marad minden így, akkor miért vennék el 
most az adókedvezményt?

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  válasza:  Azért,  mert  a  hulladéklerakás  díja  már  a  jövő  évben 
megemelkedhet.  Javasolja,  hogy  az  adókedvezményt  töröljék  el,  az  adókedvezményt  egyébként  
évközben is visszaadhatják.
Javaslat:  Az adó mértéke  15.000 Ft/év változatlanul  maradjon,  a  kedvezményről  pedig következő 
testületi ülésen dönt a képviselő-testület.
Ki az, aki a javaslatot elfogadta?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
Egyenként előterjeszti a helyi adók mértékét.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy az idegenforgalmi adó 400 Ft maradjon vendégéjszakánként?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy a telekadó 200 Ft/m2 maradjon?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy a telekadó egyéb építmény esetén 600 Ft/m2/év, üzem, raktár esetén  
1.100 Ft/m2/év maradjon?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy az iparűzési adó változatlan maradjon?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.

9. Napirendi  pont:  Beszámoló  a  2011.  évi  adóbevételek  alakulásáról,  az  ellenőrzések   
hatékonyságáról.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  beszámoló  kiküldésre  került.  (A  beszámoló  a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Buczkó Zoltánné képviselő kéri, hogy nézzék meg, hogy milyen volt a szálláshelyek kihasználtsága.
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Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a következő testületi ülésre megnézik. Egyébként az  
adóköteles vendégéjszakák számából látható a vendégforgalom növekedése, hiszen 1200-al több volt 
szeptember 15-ig az adóköteles vendégéjszakák száma, mint 2010-ben egész évben.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy az eltöltött  vendégéjszakák száma tavalyhoz  képest 
csökkent, mivel itt voltak a GES-esek, de az adóköteles vendégéjszakák száma nőtt.

Hosszu András képviselő véleménye szerint a jövő évben folytatni kell az adóellenőrzést.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a beszámolót?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

214/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat 
az adóbevételek alakulásáról szóló beszámolóról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2011.  évi  adóbevételek 
alakulásáról, az ellenőrzések hatékonyságáról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

10. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  önkormányzati  tulajdonú  lakások  és  helyiségek   
bérletére,  valamint  az  elidegenítésükre  vonatkozó  egyes  szabályokról  szóló  16/2006.
(VIII. 09.) Önkorm. rendelet módosítására.

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy az előterjesztés  kiküldésre  került,  melyet  a  Döntés 
előkészítő bizottság megtárgyalt  és elfogadásra javasolt.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét  
képezi.) Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy az emelés minden önkormányzati lakásra vonatkozik? 
A nem szociális lakásokra is vonatkozik?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Igen. A Veres Péter utcai lakásoknál kötelező az infláció  
mértékével való emelés.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

25/2011.(XI.29.) Önkorm. rendelet
az  önkormányzati  tulajdonú  lakások  és  helyiségek  bérletére,  valamint  az  elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 16/2006.(VIII. 09.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Készült: 2011. november 28-án Oldalszám: 14/19



11. Napirendi pont: Előterjesztés a köztemető fenntartásáról, temető és temetkezés rendjéről   
szóló rendelet elfogadására.  

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy az előterjesztés  kiküldésre  került,  melyet  a  Döntés 
előkészítő bizottság megtárgyalt  és elfogadásra javasolt.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét  
képezi.)

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  Döntés  előkészítő  bizottság  ülésén  egyetlen 
módosító javaslat  érkezett,  az urnasírhelyek árát illetően,  az előterjesztett  6.000 Ft+ÁFA helyett  a  
bizottság 3.000 Ft+ÁFA összeget javasolt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el. 
Megkérdezi, hogy ki az, aki a bizottság módosító javaslatával a rendeletet elfogadja?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  módosítással  a  rendeletet  7  igen  szavazattal,  ellen  és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

26/2011.(XI.29.) Önkorm. rendelet
a köztemetőről és a temetkezési tevékenységről.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

12. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  helyi  jelentőségű  védett  természeti  területek   
védettségének  fenntartásáról  szóló  3/2008.(I.22.)  sz.  önkorm.  rendelet  hatályon  kívül 
helyezéséről.   

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került. Az előterjesztés a  
Döntés  előkészítő  bizottság megtárgyalta  és  elfogadásra  javasolta.  (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  
mellékletét képezi.)

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy e napirendi pontot illetően kérdésként merült fel az, 
hogy a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Tanács VB 1/1987. Tanácsrendelete alapján hogyan lehetnek 
országos jelentőségű oltalom alatt  a kunhalmok. A Vidékfejlesztési Minisztériumtól  erre még nem 
kapta meg a választ, várja a telefonhívásukat.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  ettől  függetlenül  hatályon  kívül  kell  helyezni  a  
rendeletet, mivel magasabb szintű rendelet szabályozza. Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

27/2011.(XI.29.) Önkorm. rendelet
a helyi jelentőségű védett természeti területek védettségének fenntartásáról szóló 3/2008.(I.22.) 
Önkorm. rendelet hatályon kívül helyezéséről.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

13. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Szervezeti  és   
Működési  Szabályzatának módosítására.  
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Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került. Az előterjesztés a  
Döntés  előkészítő  bizottság megtárgyalta  és  elfogadásra  javasolta.  (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  
mellékletét képezi.) Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés,  észrevétel  nem  hangzott  el,  ezért  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  a  rendelet  módosítását  
elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a rendelet módosítását 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

28/2011.(XI.29.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendeletének módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

14. Napirendi pont: Előterjesztés a Start közmunkaprogramban való részvételre.   

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv  mellékletét  képezi.)  A  programról  már  korábban  beszélt  a  képviselő-testület.  Egy 
mezőgazdasági projektről van szó, március 1-től december 31-ig 15 főt tudnak alkalmazni 15 millió 
Ft, 100 %-os állami támogatással. Ma volt a költségvetés egyeztetése, melyet elfogadtak.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző felolvassa az egyeztetésről készült jegyzőkönyv lényegét. 
Mezőgazdasági  projektről  van  szó,  2  ha  területen  szántóföldi-szabadföldi  zöldségkultúra,  7  ha  
területen hagyományos növénytermesztés.
Az  önkormányzat  tudomásul  veszi,  hogy  a  kistérségi  startmunka  mintaprogramhoz  biztosított 
támogatás  az  önkormányzat  likviditási  helyzetének  kezelésére  nem használható,  azt  elkülönítetten 
kezelik.
A támogatás csak a 2012. évben megvalósuló munkákhoz kapcsolódó személyi  és dologi kiadások,  
valamint  az  indokolt  eszközök,  anyagok  beszerzésére  használható  fel.  Az  eszközök,  anyagok 
beszerzését,  nyilvántartását,  felhasználását  és  elszámolását  a  hatályos  pénzügyi  és  számviteli  
szabályok  szerint  kell  végrehajtani.  Az  elvégzett  munkát  –  helyszíni,  tevékenység,  teljesített  
munkamennyiség, létszám, óra, felhasznált anyagmennyiség – naponta munkanaplóban rögzíteni kell,  
amelyet a helyszíni munkavezető aláírással igazol.

Czinege Béla alpolgármester: Tehát, ha most akarják felszántatni a területet, annak a költsége még 
nem számolható el.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Nem. Március 1-jétől indul a program.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  Start  
közmunkaprogramban induljanak el?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a közmunkaprogram elindításával 7 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül egyetértett, melyről a következő határozatot hozta:

215/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a Start közmunkaprogram elindításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. március 1. 2012. december 
hó 31. napjáig tartó, Start közmunkaprogramot elindítja, 15 fő részvételével. 

Készült: 2011. november 28-án Oldalszám: 16/19



A projekt  során 2 ha területen szántóföldi-szabadföldi  zöldségkultúra,  7  ha területen 
hagyományos növénytermesztés valósul meg.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Munkaügyi Központ
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a Közép-Tisza vidéki Környezetvédelmi  és Vízügyi  
Igazgatóság  Karcagi  Szakaszmérnöksége  is  elindult  a  Start  munkaprogramban,  belvízelvezetés 
projekttel.

15. Napirendi pont: Előterjesztés orvosi ügyelet ellátására.   

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy Karcag Város Önkormányzata a központi alapellátási  
orvosi  ügyelet  biztosítására  vonatkozóan közbeszerzési  eljárást  indított.  Az  egyszeri  közbeszerzési 
eljárás eredménytelen volt. Az Emergency Service Kft. pénzügyi elszámolás alapján kimutatta, hogy a 
feladatot 100 %-os OEP finanszírozásból nem tudja ellátni, így új feltételt dolgozott ki, amely lehetővé 
teszi a települések önrészének minimalizálását. Ez alapján Berekfürdőre eső önrész 51.240 Ft lenne  
egy évre.
Karcag Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ajánlatot megtárgyalta és elfogadásra javasolta,  
három  év  időtartamra  2012.  január  1-jétől  2014.  december  31-ig.  A  Közbeszerzési  törvény 
rendelkezései alapján az ajánlatkérőnek az általa kötött szerződések tekintetében kell közbeszerzési  
eljárást lefolytatni. A Közbeszerzési Döntőbizottság véleménye szerint az OEP által kötött szerződés 
értéke nem számítható be az ajánlatkérő által folytatott közbeszerzési eljárás becsült értékébe, mivel  
arra nem az ajánlatkérő és a nyertes ajánlattevő között kerül sor szerződéskötésre. Így nem szükséges a 
szolgáltató kiválasztásához közbeszerzési eljárást indítani. 
Javasolják az önrész elfogadását.
A Széchenyi sgt. 27. sz. alatti ügyeleti helyiség bérleti díja változatlan marad, bruttó 100.000 Ft/hó. 
Az Országos Mentőszolgálat felé fizetendő közreműködési díj  megszüntetésre kerül.  Munkaszüneti 
napokon, ünnepnapokon is csak 1 fő szakorvos kerül foglalkoztatásra.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat részt kíván venni az alapellátási 
ügyelet működtetésében, és a 4.270 Ft havi, 51.240 Ft évi támogatást vállalja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület az alapellátási ügyeletben való részvételt és a támogatást 7 igen 
szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

216/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
a központi alapellátási orvosi ügyelet működtetésében való részvételről.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Karcag,  Berekfürdő,  Bucsa és 
Kunmadaras  illetékességi  területére  kiterjedő  központi  alapellátási  orvosi  ügyelet 
(felnőtt-  és  gyermekorvosi)  működtetésében  részt  kíván  venni,  és  a  Berekfürdőre 
lakosságarányosan eső 4.270 Ft/hó, 51.240 Ft/év önrészt a költségvetése terhére vállalja.

Erről értesülnek:
1) Karcag Városi Önkormányzat
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2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

16. Napirendi pont: Előterjesztés többszörös véradók megajándékozására.   

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a Magyar Vöröskereszt Karcagi Területi  Szervezete  
kereste meg az önkormányzatot azzal, hogy amennyiben mód és lehetőség van rá, anyagilag segítse a  
rendszeres véradók elismerését. Javasolja, hogy az önkormányzat  önállóan tüntesse ki a véradókat.  
Kérték, hogy a 100-szoros véradónak a polgármester adja át az oklevelet a képviselő-testület előtt.  
Javasolja, hogy erre a decemberi vagy a januári testületi ülésen kerüljön sor.
Megkérdezi, hogy egyetért-e ezzel a javaslattal a képviselő-testület?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.

17. Napirendi pont: Előterjesztés útpályázat benyújtására.   

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  útpályázathoz  a  pályázatmenedzseri  megbízási 
szerződés elkészült. A pályázati dokumentáció elkészítésének díja 250.000 Ft+ÁFA + a sikerdíj.

Czinege Béla alpolgármester kéri, hogy a befogadási nyilatkozatot kérjék meg.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület hagyja jóvá a pályázatmenedzseri  
megbízási  szerződést  azzal,  hogy  a  pályázati  dokumentáció  elkészítésének  összege  a  pályázatot 
befogadó nyilatkozat ismeretében kerül kifizetésre.
Ki az, aki a javaslatot elfogadja?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

217/2011.(XI.28.) Önkorm. határozat
Pályázatmenedzseri megbízási szerződés jóváhagyásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  Alfa-Helix  Bt-vel  (4031 
Debrecen,  Bojtorján  u.  6/A.)  az  Észak-alföldi  Operatív  Program  keretében  az 
önkormányzati  tulajdonú  belterületi  utak  fejlesztésére  benyújtandó  pályázat 
elkészítésére kötendő pályázatmenedzseri megbízási szerződést jóváhagyja. 
A  pályázati  dokumentáció  elkészítésének  összege  a  pályázatot  befogadó  nyilatkozat 
ismeretében fizethető ki.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

 
Dr. Hajdu Lajos polgármester az ülés további részére a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV.  
törvény 12. § (4) bekezdése alapján zárt ülést rendel el. (A zárt ülés jegyzőkönyve csatolva.)

Készült: 2011. november 28-án Oldalszám: 18/19



k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester      jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Czinege Béla :/ /:  Hosszu András :/
alpolgármester              képviselő
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